
Obsah čísla

 

Dubnová minianketa

Sledujete informační kampaň ke vstupu ČR do Evropské unie? Co byste se ještě rádi dozvěděli?

Miroslav Linhart

Informace čerpám především z televize, z tisku. Je mi padesát let a zajímalo by mě, jak to bude s důchodem. Jestli budu mít nějaké
preference, když jsem dělal patnáct let v dolech, na uranu. A taky nevím, jestli budou zvýhodněni ti, kteří jsou zaměstnaní u zahraničních
firem a dostávají plat v eurech.

Ludmila Walterová

Občas vidíme něco v televizi. I když jsme s manželem důchodci, jsme pro vstup do EU - na to, abychom mohli zůstat stát stranou, jsme
příliš malý stát. Nás dva už problémy zaměstnanosti a cestování tolik netrápí, ale myslím, že se o tom mluví a píše dost.

Jiřík Brabenec

Veřejnost podle mě není informovaná vůbec. Každý nemá čas sledovat televizi, kampaň, o které se mluví, je nedokonalá, jde to někam
bokem. Já o unii nevím skoro nic, ale jsem pro, abysme tam už byli.
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Naďa Hlaváčková

Nemám pocit, že na mém názoru záleží, moc to nesleduju, mám jiné problémy. Myslím, že pro mě osobně se nic nezmění, ale kdybych
na tom byla líp, budu ráda.

 

Dr. Josef Kučera

Už se těším, až do unie vstoupíme, myslím, že to napraví obecné mravy. Informací je málo, každý neodebírá noviny, nepřečte si určitý
článek, mělo by se to opakovat, masmédia by se tomu měla věnovat trvale. A taky by neškodilo, aby se k tomu opakovaně vyjadřovali
i politici.
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